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Abstract (en)

The watchcase has a watch glass (10) set in a window ring (8) which is supported by a decorative shoulder (2). The window ring is made watertight
by rings (11,14). A reinforcing shoulder (3) carries the decorative shoulder (2) and with the base (18) encloses the mechanism space (5). A passage
(22) which has varying diameters and is threaded in the reinforcing ring (3) and the window ring (8) allows two screws (29,30) of different sizes but
common axes (XX) to be used to secure the base (18), the reinforcing and decorative shoulders (3,2) and the window ring (8).

Abstract (fr)

Cette boite de montre comporte une carrure (1), une glace (10) montée de fagon étanche dans un réhaut (8) qui est rapporté a ladite carrure

(1) par des premiers moyens de fixation a vis (25b, 26, 27, 28, 30). Un fond (18) est également fixé a la carrure (1) par des seconds moyens de
fixation a vis (23, 24, 25a, 29) dont I'axe (X-X) est commun a celui des premiers moyens de fixation a vis (25b, 27, 28, 30). Ainsi, la carrure (1) ne
présente qu'un seul passage étage (22) centré sur ledit axe commun (X-X) pour recevoir des vis de fixation (29, 30). Plusieurs ensembles de fixation
peuvent étre prévus ainsi sur le pourtour de la boite. Application en particulier aux boites de montre dont le fond vissé permet d'attacher un bracelet.
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